
1 

 

PROTOKÓŁ NR 25/21 

ZE WSPÓLNEGO POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU I FINANSÓW, 

KOMISJI GOSPODARCZEJ, KOMISJI SPOŁECZNEJ ORAZ KOMISJI 

REWIZYJNEJ, KTÓRE ODBYŁO SIĘ DNIA 15.06.2021 R. 

 
 Posiedzenie o godz. 16.00 otworzyła, a następnie prowadziła, Przewodnicząca Komisji 

Budżetu i Finansów, Barbara Graban. W posiedzeniu uczestniczyło siedmiu członków Komisji 

Budżetu i Finansów, siedmiu członków Komisji Gospodarczej, siedmiu członków Komisji 

Społecznej (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) oraz pięciu 

członków Komisji Rewizyjnej.  

We wspólnym posiedzeniu komisji wzięli również udział: Burmistrz Miasta - Janusz 

Kosecki, Krzysztof Czapiewski – Przewodniczący Rady Miejskiej, Joanna Kinder – pełniąca 

obowiązki Skarbnika Miasta, Wojciech Wierzbowski – Sekretarz Miasta, Marcin Hałas – 

kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej i Inwestycji, Mirosława Szarmach 

– dyrektor Powiatowej i Miejskiej Biblioteki Publicznej w Skórczu oraz Iwona Kleina – 

dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Skórczu.  

 Tematem obrad komisji było omówienie materiałów na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

 W pierwszej części wspólnego posiedzenia komisji dyrektor Powiatowej i Miejskiej 

Biblioteki Publicznej, Mirosława Szarmach omówiła informację z działalności biblioteki za 

2020 rok. Przedstawiła również radnym wariant porównawczy sprawozdania obejmujący lata 

2018 – 2020 (załącznik nr 2 do protokołu). Radni nie wnieśli żadnych uwag co do 

przedstawionej informacji.  

 Pani Iwona Kleina – dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Skórczu, przedstawiła 

zebranym informację o działalności MOK za 2020 rok. Radni nie wnieśli żadnych uwag co do 

przedstawionej informacji.  

 Analizę i podsumowanie kosztów zimowego utrzymania dróg i ulic w mieście 

przedstawił radnym kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej i Inwestycji – 

Marcin Hałas. Radni nie wnieśli żadnych uwag co do przedstawionej informacji.  

 Informację o podjętych i planowanych działaniach inwestycyjnych w mieście 

przedstawił radnym kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej i Inwestycji – 

Marcin Hałas. Radni nie wnieśli żadnych uwag co do przedstawionej informacji.  

 Projekt uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Miasta Skórcz 

przedstawił radnym Burmistrz Janusz Kosecki informując, że wszyscy radni otrzymali Raport 

o stanie Gminy Miejskiej Skórcz za 2020 rok w ustawowym terminie.  Burmistrz poinformował 
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także, że na najbliższą sesję Rady Miejskiej dodatkowo przygotowana zostanie prezentacja 

multimedialna przedstawiająca dane z Raportu uzupełnione wykresami i diagramami.  

 Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań co do powyższego projektu uchwały ani 

do Raportu o stanie Gminy Miejskiej Skórcz za 2020 rok.  

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, przewodniczący poszczególnych 

komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 7 0 0 

Komisja Gospodarcza 7 0 0 

Komisja Społeczna 7 0 0 

 

 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania Burmistrza Miasta Skórcz z wykonania budżetu za rok 2020 bardzo 

szczegółowo przedstawiła zebranym pełniąca obowiązki Skarbnika Miasta, Joanna Kinder. 

 Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań co do powyższego projektu uchwały. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, przewodniczący poszczególnych 

komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 7 0 0 

Komisja Gospodarcza 7 0 0 

Komisja Społeczna 7 0 0 

 

 Projekt uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta Skórcz z tytułu 

wykonania budżetu gminy za rok 2020.  

 Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Skórczu na swoim posiedzeniu 13 maja 2021 

roku sformułowała wniosek o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Skórcz z tytułu 

wykonania budżetu gminy za rok 2020, który uzyskał pozytywną opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Gdańsku.  

 Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań co do powyższego projektu uchwały. 
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W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, przewodniczący poszczególnych 

komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 7 0 0 

Komisja Gospodarcza 7 0 0 

Komisja Społeczna 7 0 0 

 

 Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Miejskiej Skórcz na 2021 rok 

bardzo szczegółowo przedstawiła zebranym Joanna Kinder, pełniąca obowiązki Skarbnika 

Miasta.  

 Burmistrz Janusz Kosecki wyjaśnił, że jeżeli chodzi o ten nowy zapis w uchwale 

odnośnie drugiego etapu ul. Osiedlowej to jest temat związany z potrzebą pilnej budowy 

przyłącza wodociągowego dla części odbiorców sieci, która w tej chwili jest przyłączona do 

ujęcia z Gminnej Spółdzielni. W związku z tym, iż Gminna Spółdzielnia będzie zamykała 

swoją studnię, to musimy części mieszkańców po prostu dostarczyć wodę. Mamy projekt od 

kilku lat. Część pierwszą ul. Osiedlowej już mamy zrealizowaną. Praktycznie do skrzyżowania 

na wysokości centrali nasiennej i wjazdu na cmentarz. Mamy dokumentację projektową i 

będziemy chcieli zrealizować ten odcinek między dawną centralą nasienną, a stacją 

diagnostyczną w kierunku domu państwa Flizik i pana Bednarskiego.  

 Radny Stanisław Eggert pytał o nowe zdanie, dotyczące organizacji punktu w ramach 

Czystego Powietrza.  

 Burmistrz Janusz Kosecki odpowiedział, że to już jest u nas realizowane od kilku lat. 

Pan Sekretarz pomagał od kilku lat mieszkańcom w przygotowaniu wniosku do WFOŚiGW o 

dofinansowanie. Dopiero w ubiegłym roku, albo w tym, część gmin podeszła do tego tematu. 

Też zmieniły się przepisy i na mocy aneksu, teraz dostaniemy dofinansowanie na działalność 

tego punktu. Czyli pracownicy mogą otrzymać dodatek, my możemy kupić komputer w ramach 

tego zadania, plus jakieś urządzenie, które będzie niezbędne np. do właściwej oceny budynków. 

My myślimy tutaj o kamerze termowizyjnej. Także na ten cel te środki będą przeznaczone.  

 Radna Justyna Kreja pytała, ile osób skorzystało z tego dofinansowania w ubiegłym 

roku?  
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 Wojciech Wierzbowski opowiedział, że około 15. osób. Natomiast Burmistrz dodał, że 

w tej chwili są 3-4 zapytania dziennie. Wiele osób chce się umówić na spotkanie. Zaczyna się 

to rozwijać i idzie w dobrym kierunku.  

 Radny Stanisław Eggert pytał, czy chodzi o doradztwo, czy o dofinansowanie?  

 Wojciech Wierzbowski wyjaśnił, że chodzi o doradztwo, pisanie wniosków i rozliczenie 

wniosków. Sam zakup i czynności instalacyjne, to już robi sam mieszkaniec, ale tutaj chodzi o 

pomoc w tych dokumentacyjnych sprawach.  

 W związku z brakiem dalszych pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, Barbara Graban zarządziła głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem projektu uchwały – 7,  

- „przeciw” – 0,  

- „wstrzymujących się” – 0. 

 Projekt uchwały w sprawie zamiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Miejskiej Skórcz na lata 2021 – 2032 szczegółowo przedstawiła zebranym Joanna Kinder, 

pełniąca obowiązki Skarbnika Miasta.  

 W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów, Barbara Graban zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. 

Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem projektu uchwały – 7,  

- „przeciw” – 0,  

- „wstrzymujących się” – 0. 

 Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Miejskiej Skórcz na rok szkolny 2021/2022 przedstawił zebranym Burmistrz Miasta Janusz 

Kosecki.   

 W trakcie omawiania projektu uchwały przez Burmistrza, salę obrad opuścił radny 

Rafał Kosecki. 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, przewodniczący 

poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były 

następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 6 0 0 
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Komisja Społeczna 7 0 0 

 

 Projekt uchwały w spawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Miejskiej Skórcz przedstawił zebranym kierownik Referatu 

Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej i Inwestycji, Marcin Hałas. 

 Przewodnicząca Barbara Graban pytała o zapis w paragrafie 4, mówiący o tym, że w 

zasobie mieszkaniowym Gminy Miejskiej Skórcz wydziela się lokale przeznaczone do 

wynajmowania na czas trwania stosunku pracy. Co to są za lokale? 

 Kierownik Marcin Hałas wyjaśnił, że mamy taki jeden lokal i jest to mieszkanie na 

Stadionie Miejskim. Muszą być ustalone takie zasady, gdyby np. miał tam być kiedyś nowy 

gospodarz.  

 Burmistrz Janusz Kosecki powiedział, że tam musi ktoś mieszkać, żeby pilnować tego 

miejsca, bo inaczej to mogłoby być tam różnie.  

W związku z brakiem innych pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

przewodniczący poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki 

głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 6 0 0 

Komisja Społeczna 7 0 0 

 

 Projekt uchwały w spawie projektu Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miejskiej Skórcz przedstawił zebranym 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, przewodniczący poszczególnych 

komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 6 0 0 

Komisja Gospodarcza 6 0 0 



6 

 

Komisja Społeczna 7 0 0 

 

Projekt planu pracy Komisji Budżetu i Finansów na II półrocze 2021 roku przestawiła 

jej przewodnicząca Barbara Graban. Członkowie komisji nie wnieśli żadnych uwag co do 

przedstawionego projektu planu pracy, w związku z tym, przewodnicząca Barbara Graban 

zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem planu pracy Komisji Budżetu i Finansów na II półrocze 2021 roku – 6, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymujących się” – 0.  

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Roman Pietrzykowski odczytał projekt planu 

pracy Komisji Gospodarczej na II półrocze 2021 roku. W związku z brakiem pytań i uwag, co 

do przedstawionego projektu planu pracy, przewodniczący Roman Pietrzykowski zarządził 

głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem planu pracy Komisji Gospodarczej na II półrocze 2021 roku – 6, 

- „przeciw” – 0,  

- „wstrzymujących się” – 0. 

 Projekt planu pracy Komisji Społecznej na II półrocze 2021 roku przedstawił jej 

przewodniczący Stanisław Eggert. Członkowie komisji nie wnieśli żadnych uwag co do 

przedstawionego projektu planu pracy, w związku z tym, przewodniczący Stanisław Eggert 

zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem planu pracy Komisji Społecznej na II półrocze 2021 roku – 7, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymujących się” – 0.  

Plan pracy Komisji Społecznej na II półrocze 2021 roku stanowi załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu. 

 Projekt planu pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2021 roku przedstawiła jej 

przewodnicząca Justyna Kreja. Członkowie komisji nie wnieśli żadnych uwag co do 

przedstawionego projektu planu pracy, w związku z tym, przewodnicząca Justyna Kreja 

zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 
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- „za” przyjęciem planu pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2021 roku – 5, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymujących się” – 0. 

 W dalszej części posiedzenia komisji, Burmistrz przedstawił sprawozdanie ze swojej 

działalności w okresie międzysesyjnym.  

 Burmistrz powiedział, że pierwszym punktem, o którym chciał mówić, to jest budowa 

odcinku wodociągu w ulicy Osiedlowej. To jest coś, co musimy w ciągu miesiąca zacząć. 

Jestem też po rozmowie z panem Romanem Bednarskim, który zdeklarował, że znaczną część, 

a może i cały wykop weźmie na siebie. Czyli na nas będzie spoczywał mniejszy koszt w 

związku z budową tego odcinka wodociągu w tym miejscu. Prawdą jest, że nie będziemy tam 

budowali kanalizacji sanitarnej, ale sami Państwo wiecie, że nie stać nas na to w tej chwili. 

Natomiast, żeby zabezpieczyć mieszkańców, potrzebna jest przede wszystkim woda i trzy 

nieruchomości w ten sposób będą zabezpieczone, plus cmentarz. Czyli cztery punkty będą 

miały wodę z wodociągu miejskiego. Pozostanie tak naprawdę jedna lokalizacja, która jest z 

drugiej strony i leży pomiędzy innymi prywatnymi nieruchomościami i tutaj myślimy, że 

będzie w przyszłości kłopot z tego tytułu.  

 Radny Henryk Czarnecki stwierdził, że my, jako miasto, nie musimy zabezpieczyć 

wody dla działalności gospodarczej.  

 Burmistrz powiedział, że mamy w drodze gminnej wodociąg. Teraz kwestia, czy ten 

podmiot porozumie się z sąsiednim podmiotem, żeby wspólnie sobie wybudowali odcinek, albo 

przełączyli się nawet. Tylko doskonale wiemy, że tam są na tyle stare rury, że nikt nie będzie 

chciał odpowiadać za stare przyłącze nawet z wodociągu miejskiego, bo kto będzie za chwilę 

pokrywał koszty.  

 Radny Henryk Czarnecki powiedział, że tam są stare, a nawet bardzo stare przyłącza. 

Tam są co chwilę jakieś awarie. I nie wiadomo dokładnie gdzie one biegną, żeby powciągać 

tam jakieś rury PCV. Nawet nie wiadomo jakie tam są średnice, itd.  

 Radny Stanisław Eggert pytał, czy ten nowy wodociąg, który będzie budowany, będzie 

biegł do tych działek, które są przeznaczone na sprzedaż? 

 Burmistrz odpowiedział, że do tych działek jest też zaprojektowany wodociąg. Tak jak 

mówiłem, skończyliśmy na skrzyżowaniu. Teraz środkowa część, pod kątem 45 stopni, kolejna 

nitka będzie wybudowana, a kąt 90 stopni, czyli w kierunku obwodnicy, jest też 
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zaprojektowany. Tylko kwestia środków finansowych i budowy, do czego też na pewno 

będziemy dążyli, ale myślę, że to jak będziemy mieli środki, to będziemy decydować. Myślę, 

że za jednym razem, z kanalizacją w jednym ciągu. Mamy tam już przyłącze energetyczne. 

Także można tam wybudować i sieć kanalizacyjną i sieć wodociągową.  

 Radny Henryk Czarnecki stwierdził, że dopóki na tych działkach na razie nic się nie 

dzieje, to nie ma sensu doprowadzać tam wody i kanalizacji. Jak coś się tam zacznie dziać, 

powstaną tam jakieś budynki, czy cokolwiek i będą z tego tytułu też podatki, to wtedy można 

tam zacząć inwestować.  

 Burmistrz Janusz Kosecki powiedział, że musielibyśmy to wcześniej zabezpieczyć. 

Pytanie, kto będzie tam potencjalnym, kolejnym inwestorem? Jedną firmę znamy, mamy tam 

jeszcze jedną działkę do sprzedaży.  

 Burmistrz poinformował również, że wspólnie z Przewodniczącym Rady Miejskiej 

spotkał się z mieszkańcami małego bloczku przy ul. Pomorskiej 11 w temacie przyłączenia tej 

nieruchomości do węzła cieplnego. Te oferty są dosyć wysokie i nie ma już dofinansowania na 

te przyłącza i nie są oni w ramach wspólnot zarządzanych przez TBS, tylko sami sobie rządzą. 

Tutaj pan Przewodniczący wpadł na pomysł, bo na pewno będzie to taniej, wybudować 

ekologiczną kotłownię z jednym kominem na pellet.  

 Radna Justyna Kreja pytała, czy oni nie mogą skorzystać z tych środków z Czystego 

Powietrza? 

 Burmistrz odpowiedział, że nie, ponieważ te środki nie są przeznaczone niestety dla 

budownictwa wielorodzinnego.  

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski dodał, że tam był już potencjalny wykonawca i 

teraz czekają na wycenę.  

 Radna Justyna Keja pytała, czy oni nie mogą się podłączyć do tego ciepła, do którego 

podłączone są inne bloki? 

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski powiedział, że mogą, ale wymiennik ma tam 

kosztować około stu tysięcy złotych, plus jeszcze instalacja.  

 Burmistrz Janusz Kosecki powiedział, że te budynki nie są wyposażone w jakąkolwiek 

sieć grzewczą, więc konieczna jest budowa centralnego ogrzewania do każdego z mieszkań. 

Plus wymiennik z przyłączem, a to jest koszt podobno pomiędzy 80 a 100 tysięcy złotych. 

Pozostałe wspólnoty, które wcześniej się zakwalifikowały do tego, miały to w ramach projektu. 
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Nie płacili za przyłącze. Tylko budowali swoje sieci w bloku. Tutaj niestety spoczywa to na 

barkach tych wspólnot. Niestety, muszę to powiedzieć z przykrością, w tym czasie, jak były 

prowadzone rozmowy ze wspólnotami pozostałych bloków, ten blok nie chciał. Nie chciał, nie 

było zgody. Mało tego, wtedy musieli zgodzić się wszyscy właściciele. Teraz większość 

decyduje, bo tutaj też zmieniły się przepisy. Teraz byłaby inna sytuacja. Oni mogliby, nawet w 

niepełnym składzie, przegłosować to, a wtedy musiała być pełna zgoda. W jednym przypadku 

chodziło bodajże o postępowanie spadkowe, o ile dobrze pamiętam i niestety nie było takiej 

zgody i z tego nie skorzystali. A w innych blokach, sami Państwo wiecie, jak to jest. Akurat w 

tych blokach, w których mieszkają nasi radni, mają przyzwoite stawki, jeżeli chodzi o fundusz 

remontowy. W innych budynkach była to np. złotóweczka od metra. Są to małe budynki i 

pieniędzy nie ma. Wiadomo, że czym więcej metrów i wyższa stawka, to są inne kwoty.  

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewsk podsumowując ten temat powiedział, że jeżeli 

chodzi o ciepło systemowe, to jest koszt 80 – 100 tys. za przyłącze z wymiennikiem, plus 

instalacja, a oni mogą mieć za 70 tys. zł kocioł z instalacją.  

 Radny Marian Firyn powiedział, że kłopot będą mieli zawsze, że ktoś będzie musiał 

palić.  

 Radna Justyna Kreja powiedziała, że za parę lat ma być gaz. Czy nie warto by im było 

poczekać aż będzie ten gaz? 

 Burmistrz powiedział, że decyzja należy do nich. Natomiast instalację i tak trzeba 

wybudować. Wysoka Rado, z informacji, które posiadamy, w związku z tym, że były jakieś 

protesty, itd., to pierwotny termin tego gazu to był czerwiec 2022, a teraz mówi się o grudniu 

2022, styczniu 2023 roku. Może się uda tak, że to przyłącze gazowe można by wybudować 

wcześniej na bazie projektów, które posiada Polska Spółka Gazownicza, elektrociepłownia by 

wybudowała to przyłącze i skierowała je w stronę miasta. Pamiętacie Państwo, że ulica Wojska 

Polskiego nie była przewidziana w tym całym projekcie, który miało PSG i tu byśmy do 

naszych bloków też pociągnąć ten gaz. Co prawda, w tej chwili, też z gazu skroplonego, który 

idzie do sieci, ale mamy sieć. Jak PSG podeszłaby do ronda już z tą rurą właściwą, to byłaby 

tylko kwestia przełączenia i mamy gaz ziemny i płynie w drugą stronę.  

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski powiedział, że jest pewien problem. Z nową 

dyrektywą unijną od 2030 roku nie będzie można ogrzewać mieszkań i budynków gazem, bo 

to jest paliwo kopalne. To są projekty, ale na razie przeszły tam gdzieś.  
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 Burmistrz powiedział, że najlepszym rozwiązaniem byłoby ciepło systemowe dla 

wszystkich. Gdyby z elektrociepłowni szło. Na dwie nas na pewno jako miasta nie stać, ale 

gdyby chociaż część, czy Osiedle Leśne było zasiane takim ciepłem systemowym. Uważam, że 

lepiej niż gazem. Pytanie, tak naprawdę, jakie będą środki unijne na ekologię, na zmianę 

systemów ogrzewania. Może się to uda. Tego na razie nie wiemy.  

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski poinformował radnych, że odbyło się takie 

wstępne, organizacyjne spotkanie na temat Zlotu Motocyklowego w tym roku. Jest grupa 

motocyklistów i przedsiębiorców, którzy chcą też trochę dofinansować i mocno cisną, żeby 

takie spotkanie było. Na zasadzie porozumienia, które nieoficjalnie zawarliśmy z Gminą 

Smętowo, to w jednym roku miało być spotkanie w Skórczu, przejazd do Smętowa i tam 

impreza, a potem miało być odwrotnie. Spotkanie w Smętowie, przyjazd do Skórcza i tutaj 

impreza. W tamtym roku przyszła nasza kolej, ale był Covid i tego spotkania nie 

zorganizowaliśmy. Taka jest propozycja, żeby w tym roku odbyło się to spotkanie w Skórczu i 

myślę, że na tyle, ile myśmy im pomogli, to była kwota 5 tys. zł, więc oni w tym roku też nas 

wspomogą taką kwotą w organizacji. Koszt całej imprezy, to myślę, że w Skórczu byłoby to 

około 35 tys. zł łącznie. Te 5 tys. by nam dali, to dla nas zostałoby 30 tys. zł. Chciałbym znać 

stanowisko całej Rady. Czy Rada jest zainteresowana, żeby takie spotkanie, taka impreza się 

odbyła? Jeżeli tak, to będziemy działać, a jeżeli nie, to nie.  

 Przewodnicząca Barbara Graban powiedziała, że jak przedsiębiorcy chcą dołożyć… 

 Przewodniczący Czapiewski wyjaśnił, że przedsiębiorcy dołożą na nagrody i na inne 

rzeczy, to myślę, że będzie to jakieś 7-8 tys. zł. Pan Burmistrz powiedział, że jeszcze 

zobaczymy jaki jest budżet Miejskiego Ośrodka Kultury, bo to tak musi wszystko iść przez 

Miejski Ośrodek Kultury. Nie można inaczej. MOK musi to rozliczać. To jest sprawa na 21 

sierpnia, z uwagi na to, żeby nie było w najbliższej okolicy podobnych imprez.  

 Radny Stanisław Eggert pytał, czy Miejski Ośrodek Kultury ma jakieś środki, które 

ewentualnie mógłby przeznaczyć na ten cel? Czy mógłby wspomóc taka imprezę? 

 Burmistrz wyjaśnił, że pani dyrektor MOK jest w tej chwili na urlopie. Ja już wstępnie 

z nią rozmawiałem, żeby sobie sprawdziła jak wygląda budżet MOK-u.  

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski powiedział, że organizatorzy muszą wiedzieć, 

bo żeby to zorganizować, to jest mało czasu.  

 Burmistrz Janusz Kosecki powiedział, że trzeba przewidzieć taką możliwość, że trzeba 

będzie coś dołożyć. To musimy być tego świadomi. Nie możemy liczyć tylko na 
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przedsiębiorców. Pochylimy się nad tym na spokojnie. Przedyskutujemy wszystko. Spotkamy 

się jeszcze na sesji. Zobaczymy co do tego czasu wymyślimy.  

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski powiedział, że to jest mało czasu. Jeżeli 

będziemy długo się zastanawiać, to tego nie zrobimy.  

 Przewodnicząca Barbara Graban powiedziała, że spokojnie chyba to zrobimy. Nie było 

żadnej dużej imprezy, nic się nie działo, a to takie duże zainteresowanie wzbudzało.  

 Radna Justyna Kreja przypomniała o tym, że mieliśmy zamiar zrobić w parku ten tor 

dla dzieci. Taki pumptrack.  

 Burmistrz odpowiedział, że bardzo intensywnie i pani kierownik USC i ja też, 

szukaliśmy możliwości, jak można by skorzystać ze środków na przeciwdziałanie 

alkoholizmowi. Niestety, nie możemy, pod żadnym pozorem, tych pieniędzy przeznaczyć na 

zakup zabawek czy tego pumptracka.  

 Radna Justyna Kreja pytała, na co można? 

 Burmistrz odpowiedział, że na przeciwdziałanie alkoholizmowi i narkomanii. Dzieciom 

można zorganizować wycieczki, wyjazdy, można zorganizować szkolenia, prelekcje, 

psychologa, itd.  

 Radna Justyna Kreja powiedziała, że przecież to jest dla dzieci, żeby aktywnie spędzały 

czas, żeby uprawiały sport… 

 Burmistrz powiedział, że radna Kreja ma rację, też jestem „za” całym sercem. 

Głosowałbym na dwie ręce, gdybym mógł, ale niestety nie można. I za chwilę będzie tak, że 

będziemy mieli 200 tys. zł na przeciwdziałanie alkoholizmowi i nic z tym nie zrobimy. Nie 

będziemy mieli zbyt szerokiego pola manewru.  

 Radna Justyna Kreja pytała, czy można np. zrobić wycieczkę dla dzieci? 

 Burmistrz Janusz Kosecki odpowiedział, że już w tej chwili pani kierownik USC 

rozmawiała z nauczycielami, którzy prowadzą świetlicę środowiskową, żeby zorganizowali 

wycieczkę na Hel, do Władysławowa, żeby dzieci pojechały. Koszt takiej wycieczki to jest 6 – 

7 tys. zł. Jeżeli chodzi o ten tor, to kosztuje przeszło 100 tys. Uważam, że to bardzo fajna sprawa 

i trzeba będzie o tym pamiętać. Myślę, że będzie trzeba poszukać środków, żeby sobie gdzieś 

tam w parku zaprojektować, żebyśmy wiedzieli jakie to są koszty, żeby mieć pozwolenia. A 

może jakieś środki będzie można pozyskać na taki cel. Albo może się znajdzie gdzieś jakieś 

100 tys. wolne i to zrobimy. Mówiłem już o tym na Komisji Gospodarczej, że psują nam się na 
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placach zabaw zabawki na potęgę. To, co możemy, to naprawiamy i wymieniamy, ale 

doskonale Państwo wiecie, że to są nieatestowane rzeczy. Jakieś belki wspierające, to możemy 

wymienić, ale huśtawki sami nie zrobimy, bo coś się stanie, nie będziemy mieli atestu i 

będziemy mieli wielki kłopot. Karuzela po nowych cenach to jest 6 999 zł, zwykła bujawka to 

są 4 tys. zł.  

 Radny Stanisław Eggert pytał o karuzelę. Tutaj pan Burmistrz mówi o zakupie nowej, 

a naprawa takiej karuzeli nie wchodzi w grę? 

 Burmistrz powiedział, że były naprawiane. Były wymieniane łożyska za kilkaset 

złotych do jednej karuzeli i pochodziła miesiąc.  

 Na zakończenie wspólnego posiedzenia komisji, Burmistrz poruszył jeszcze jeden 

temat. Na Prezydium Rady i na poprzednim wspólnym posiedzeniu komisji rozmawialiśmy o 

petycji, której kopię Państwo również otrzymali odnośnie utworzenia kolejnej klasy pierwszej. 

Ja myślę, że będzie dobrze i dla Państwa i dla nas, jeżeli Państwo podejmą stanowisko w tej 

sprawie popierające stanowisko samorządu, że zostawiamy dwa oddziały klas pierwszych. No, 

po prostu nas nie stać na trzeci oddział. Argumenty, które przedstawimy odnośnie ilości dzieci 

z miasta są wystarczające, a poza tym, kwestia budowy przedszkola i środków, które na to 

będziemy ponosili. Przecież doskonale wszyscy wiemy, że będziemy ileś lat spłacali to 

przedszkole. I teraz każde kilkaset tysięcy złotych rocznie na dodatkowy oddział, to są kwoty, 

na które nie możemy sobie pozwolić. A koszt dodatkowego oddziału to jest około 100 tys. zł.  

 Radny Marian Firyn pytał, ile jest tych dzieci? 

 Burmistrz odpowiedział, że w klasie będzie po 25 dzieci, tak, jak pozwala ustawa. 

Dzieci z miasta jest 38.  

 Radny Firyn pytał, jak wygląda sprawa z przedszkolem, na co Burmistrz odpowiedział, 

że w czwartek mamy otwarcie ofert. Komisja jest już poinformowana. Wszystkie oferty 

wpływają teraz elektronicznie. Nikt nie przynosi kopert.  

 Radna Barbara Graban pytała, czy coś wiadomo już odnośnie drogi ul. Sadowej? 

 Kierownik Marcin Hałas odpowiedział, że jutro będzie ogłoszony przetarg.  

 Burmistrz poinformował również, że teraz zrobiliśmy uzupełnienia na projekty, bo 

mamy mało czasu, do końca sierpnia, żeby na te drogi można potem złożyć wnioski o 

dofinansowanie. To, co jest priorytetem, czyli ul. Norwida i ul. Wysoka plus ul. Żeromskiego  
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z ul. Konopnickiej. To musi być do końca sierpnia zrobione. Teraz też jeszcze czekamy, bo po 

półroczu ma być jeszcze informacja z ZDW odnośnie ich środków, żeby na tą część przy ul. 

Gniewskiej mieli środki. My to, co mamy, to zrobimy do nieruchomości Państwa Bogaleckich, 

a ten kawałek kilkudziesięciometrowy to jest już gestia ZDW. Żeby nie było tak, że my ładnie 

zrobimy, a potem będzie te 30 metrów byle czego.  

 Przewodnicząca Graban powiedziała, że jak pani Skarbnik będzie szukała pieniędzy, to 

może by jeszcze coś znalazła na utrzymanie porządku w mieście. Chodzi mi o koszenie 

zieleńców.  

 Burmistrz Janusz Kosecki odpowiedział, że to nie jest kwestia pieniędzy, ale to jest 

kwestia ludzi. Teraz pracujemy z panią Pietrzykowską i z MOPS-em nad znalezieniem ludzi 

do pracy, bo jest możliwość dofinansowania prac publicznych z Urzędu Pracy. Ale osoby, które 

mogłyby być przyjęte w ramach prac publicznych, to muszę powiedzieć, że strach powierzyć 

im kosiarkę. Dlatego tutaj jest problem.  

 W tym momencie salę obrad opuściło trzech radnych.  

 Radna Krystyna Bednarska pytała, co z przejściem dla pieszych przy ul. Pomorskiej? 

 Burmistrz Janusz Kosecki odpowiedział, że to, co chcemy teraz robić, to przejście przy 

ul. Pomorskiej i jeszcze trzy inne przejścia: koło małej szkoły, koło Kogutka i na początku ul. 

Głównej koło pp. Cejrowskich. Kierownik Hałas już był na wizji lokalnej na tych przejściach 

wspólnie z przedstawicielem firmy Energa.  

 Radna Bednarska stwierdziła, że przejście przy ul. Pomorskiej jest chyba najbardziej 

niebezpieczne.  

 W związku z brakiem dalszej dyskusji odnośnie informacji o złożonej petycji dotyczącej 

utworzenia trzech oddziałów klas pierwszych, przewodnicząca Barbara Graban zarządziła 

głosowanie nad stanowiskiem Rady Miejskiej w Skórczu w tej sprawie. Wynik głosowania był 

następujący: 

- „za” utrzymaniem dwóch oddziałów klas pierwszych w roku szkolnym 2021/2022 – 11, 

- „przeciw” 0,  

- „wstrzymujących się” – 0.  

 Radny Adam Gawrzyał powiedział, że w imieniu mieszkańców chciałby zabrać głos 

odnośnie stadionu. Mamy piłkarzy, plac do grania jest, obcięta trwa, a reszta to wygląda 

naprawdę bardzo źle.  
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 Burmistrz Janusz Kosecki powiedział, że jest tam już skoszone. I to, co mówiłem 

wcześniej. Problem jest tak naprawdę z zasobem ludzkim. Tak i tak część robót zleciliśmy 

firmie pana Bednarskiego, bo nie było kim pracować. Nasi pracownicy koszą miasto, płytę 

stadionu, skwerki i jak skończą, to zaczynają od nowa.  

 W związku z brakiem dalszych spraw do omówienia, Przewodnicząca Komisji Budżetu 

i Finansów Barbara Graban podziękowała wszystkim za przybycie i zakończyła wspólne 

posiedzenie komisji o godz. 17.30. Protokół zawiera 14 ponumerowanych stron maszynopisu  

i 3 załączniki.  

              Przewodniczący Komisji Społecznej 

         Stanisław Eggert 

 

Protokolant: Iwona Dembska 

Skórcz, dnia 18.06.2021 r.  


